



五渔村 Monterosso Al Mare



当地酒店
HOTEL
4★

9

DAYS

7

NIGHTS

WHOLE OF ITALY + CINQUE TERRE + LUGANO

Milan / Genoa / Cinque Terre / Pisa / Rome / Florence / Noventa di Piave / Venice / Verona / Lugano / Fox Town

Day 1 Kuala Lumpur / Transit City / Milan

MOB - D

Assemble at KLIA for your flight to Milan via Transit City. Arrive Milan. After immigration and customs, board our long distance coach and transfer to hotel for check-in.

Day 2 Milan / Genoa / Cinque Terre / Pisa

B - -

After breakfast, proceed to **Genoa** an important seaport in Northern Italy. Sightseeing tour of Genoa to see the **Piazza Matteotti, Palazzo Ducale, Cathedral of San Lorenzo and Teatro Carlo Felice**. Discover Beautiful UNESCO World Heritage Site "**Cinque Terre**", lovely fishing villages comprise national park into **five island 'Monterosso Al Mare, Vernazza, m Corniglia, Manarola and Riomaggiore**. You 'll special arrange by a scenic **train ride** to travel in between of these charming towns.

Day 3 Pisa / Rome

B - -

After breakfast, proceed to Pisa. View the famous leaning **tower of Pisa, Duomo and Baptistery**, which is located at **Piazza Miracoli**. Proceed to Rome.

if time permits, enjoy an optional to Siena UNESCO a World Heritage Site.

Day 4 Rome

B - -

Entrance to **Vatican City**, with beautiful **St. Peter Square**, which is design by Bernini. Visit the beautiful **St Peter Basilica**. Sightseeing of Rome includes the **Roman Forum, the Arch of Constantine, Circus Maximus, and King Victor Emanuel Monument**. Photo stop at **Colosseum** (outside view) – the largest ever amphitheatre during the Roman Empire; Roman Forum the oldest and most important structures on the ancient Roman Empire. View **Fontana di Trevi** (Trevi Fountain) which is situated amid the labyrinthine streets off Via del Tritone.

**Please note that with the New Pope, Rome-St Peter Church can be closed for mess and other celebration without any prior notice.*

Day 5 Rome / Florence

B - -

After breakfast, proceed to Florence. Photo stop at **Piazza Michelangelo** to enjoy the panoramic view of Florence city. Walking tour includes : **Cathedral of Santa Maria Dei Fiore** and **Piazza Della Signoria**. **Ponte Vecchio** was built in 1345, Florence's oldest bridge. The 84 meter long bridge is one of the world famous bridge, the bridge is divided into upper and lower levels of the structure. In the past, wealthy nobles use the upper bridge and civilians, can only go on the lower bridge.

Day 6 Florence / Noventa di Piave / Venice

B - -

After breakfast, proceed to Venice. Enjoy shopping at **Noventa di Piave Outlet**.

Day 7 Venice / Verona / Milan

B - D

After breakfast, board our private boat to **San Marco Square**. Visit Venetian masters marvelous creation in **glass blowing factory**. View **Doge's Palace, St Mark Basilica, St Mark Square, Bridge of Sighs**. Enjoy shopping at local boutiques. travel to **Verona**, home of **William Shakespeare's "Romeo & Juliet"**. View **Juliet's house balcony**, and the **2000-year-old Roman Arena and Town Hall**. Proceed to Milan. View the **14th century Duomo Cathedral**. View **La Scala Opera House and Da Vinci Statue** in Milan. Transfer check in Hotel.

If weather permits, enjoy an optional ride on the famous Gondola. (Euro 150/Gondola)

Day 8 Milan / Lugano / Fox Town / Transit City

B MOB

This morning, travel to Lugano. Lugano is a beautiful city in the south of Switzerland, Lake Lugano is surrounded by beautiful hills and mountains. You have chance to buy some Swiss Chocolate or even Swiss Watches. Fox Town Factory Stores Outlet Mall - The distinctive fox symbolises a "City of good deals", where 160 stores, carrying 250 well-known brands, such as clothing, sporting goods, home appliances, fashion-accessoires and gifts sell their product at attractive prices, with discounts varying between 30% and 70% all year. Transfer to airport for check in for our flight to Transit City.

Day 9 Transit City / Kuala Lumpur

MOB

Arrive home with all the sweet memories of Italy



比萨 Pisa



罗马斗兽场 Colosseum



米兰 Milan



Noventa di Piave Designer Outlet



总督府 Doge's Palace



9
天

7
晚

意大利 + 五渔村 + 卢加诺

米兰 / 热那亚 / 五渔村 / 比萨
/ 罗马 / 佛罗伦斯 / 威尼斯
/ 维罗纳 / 卢加诺 / 狐狸镇

第1天 吉隆坡 / 中转城市 / 米兰

机上用餐 - 晚

集合于吉隆坡国际机场，带着愉快的心情经中转城市飞往米兰。抵达米兰国际机场后，入境后送往酒店。

第2天 米兰 / 热那亚 / 五渔村 / 比萨

早 - 晚

早餐后，意大利北部的主要港口。观光游览**热那亚马泰奥蒂广场**，**总督府**，**圣老楞佐主教座堂**，途经**卡洛·费利切剧院**。继续前往世界遗产不受任何人工影响的乡土**五渔村度假区**，此地风景优美，空气清新，远离烦喧，拥有天然海滩。本公司特别安排乘坐**火车畅游五渔村**，沿路风景实在是引人入胜。

第3天 比萨 / 罗马

早 - 晚

早餐后，前往观看世界闻名的**比萨斜塔**，**大教堂**和**洗礼堂**。比萨斜塔是意大利比萨城大教堂的独立式钟楼，是奇迹广场的三大建筑之一。它的建造开始于1173年8月，工程曾间断了两次很长的时间，历经约200年才完工。

如时间允许，您可自费游览锡耶纳世界文化遗产

第4天 罗马

早 - 晚

早餐后，今天我们将前往世界上最小的主权国家，也是世界上人口最少的国家——**梵蒂冈**。位于意大利首都罗马城西北角的梵蒂冈高地上，四面都与意大利接壤，是一个“国中国”。之后参观**圣彼得广场**和**世界上最大的天主教堂——圣彼得大教堂**。然后返回罗马城外观**罗马斗兽场**和**君士坦丁凯旋门**，罗马斗兽场是古罗马时期最大的圆形角斗场，建于公元72年-82年间。它是古罗马举行人兽表演的地方，参加的角斗士要与一只牲畜搏鬥直到一方死亡为止，也有人与人之间的搏鬥。君士坦丁凯旋门乃为了纪念君士坦丁一世于312年10月28日的米里维桥战役中大获全胜而建立的。途径**古罗马广场**，它是古罗马时代的城市中心，包含一些罗马最古老与最重要的建筑。在威尼斯广场参观**维托里亚诺雕像**，用以纪念统一意大利的第一位国王——**维托里奥·埃马努埃莱二世**。续前往**特拉维喷泉**正是罗马著名的许愿池，这片如舞台般现的雕刻群像喷泉，前前后后花了312年才完成。

备注：罗马 - 圣彼得教堂会为了新教宗庆祝活动或者场面混乱的期间关闭，恕不另行通知。

第5天 罗马 / 佛罗伦斯

早 - 晚

早餐后，前往佛罗伦斯。抵达后，游览**米兰基罗广场**欣赏著名的雕像**大卫**，在此地也可俯瞰佛罗伦斯的城市风光和游览**赛诺里亚广场**及**圣玛丽** →

→ **亚教堂**等等胜地。然后前往**维琪奥桥** ~ 建于1345年翡冷翠最古老的桥梁，这长达84公尺的桥亦是世界上有名桥梁之一，桥分为上下两层结构。在以往贵族富商走在桥的上层；平民呢，只能走在桥的下层，分得非常清楚，不能越界。

第6天 佛罗伦斯 / 威尼斯

早 - 晚

早餐后，前往威尼斯。之后驱车前往 **Noventa di Piave Outlet** 自由购物。

第7天 威尼斯 / 维罗纳 / 米兰

早 - 晚

早餐后，乘搭快艇前往参观**圣马克广场**。圣马可广场是威尼斯最著名的名胜古迹之一。东面耸立着高98.6米的圣马可钟楼和融东西方建筑艺术为一体的圣马可教堂。西面是总督宫和圣马可图书馆。在这我们也可到玻璃厂了解由大师**示范制造玻璃器皿的过程**。稍后，不妨逛逛当地的服饰商店或（如天气/时间允许，您可自费乘搭**威尼斯特有的狭长平地船——150欧元/贡渡拉**），随意漫游美丽的威尼斯水乡数以百计的运河。过后前往观赏是威尼斯最著名的桥梁之一——**叹息桥**，乃总督府侧面的一座巴洛克风格的石桥，两端连接法院与监狱两处，死囚通过此桥之时，常是行刑前的一刻，因感叹即将结束的人生而得名。驱车前往拥有浪漫故事背景的**维罗纳**，莎士比亚的名作《**罗密欧与朱丽叶**》也是以它为背景。前往著名文学作家莎士比亚的作品“**罗密欧与朱丽叶**”里男女主角俩互**传情楼台**，过后也不忘前往外观拥有**2000年历史的罗马竞技场**。毕后前往米兰，游览全意大利最大的十四世纪哥德式大教堂——**多奥莫**、拥有音乐大本营的**斯卡拉歌剧院**及**达文西**雕像。送往酒店。

第8天 米兰 / 卢加诺 / 狐狸镇 / 中转城市

早 - 机上用餐

早上，前往卢加诺，它是位于瑞士南部的一个城市。卢加诺被群山包围，与坡道，小径，成排的房子构成的景色，像幅美丽的图画。您可以趁此机会购买瑞士著名的巧克力和瑞士名表作为手信。狐狸镇奥特莱斯 - 位于瑞士卢加诺郊外的狐狸镇奥特莱斯，里面的一线品牌十分齐全，并且配套设施也一应俱全。160多家店，250多个顶级品牌，各类品牌常年均能享有30%-70%的折扣。餐厅，酒吧，娱乐，赌场配套完善。送往机场办理登机手续。后乘搭豪华班机飞往中转城市。

第9天 中转城市 / 吉隆坡

机上用餐

带着美丽的回忆返回家园。

· 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。· 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。· 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式 Contact:



信盛旅遊有限公司
SENTIASA TRAVEL SERVICES SDN BHD
No. 2A & 2B, Ground Floor, Brooke Drive, 96100 Sibul,
P.O. Box 1043, 96007 Sibul, Sarawak, Malaysia.
TEL: +6 084-329 293 FAX: sentiasatravel@gmail.com
TEL: +6 084-316 588
Whatsapp: +6013-802 7688

价格 Price:

出发日期 Departure Date: